
Aan de fractie van CU 
t.a.v. de heer P. Lieverse

Van

Onderwerp

Datum

Ons kenmerk

College van B&W

Raadsvragen inzake toegang buitenbad van zwembad De Windas

20 juni 2023 

U23.02050

Geachte heer Lieverse,

Op 20 april 2023 heeft u raadsvragen ingediend over Toegang buitenbad zwembad De Windas. Met deze brief 
geven wij u antwoord op uw vragen.

Vraag 1.
Klopt de informatie dat abonnementen zoals hierboven genoemd niet meer verkocht worden?
Antwoord
Het college heeft navraag gedaan bij Sportfondsen Lansingerland, het klopt dat er géén abonnementen 
meer worden aangeboden.

Vraag 2.
Is het u bekend dat hiervan vooral ook door banenzwemmers en 65+-ers gebruik van wordt gemaakt?
Antwoord
Dit was het college niet bekend maar Sportfondsen bevestigt dat ook deze doelgroep gebruik maakte van 
het buitenbad abonnement.

Vraag 3.
Is het u bekend dat dit voor mensen die frequent gebruik maken van het buitenbad een forse kostenstijging 
betekent?
Antwoord
Dat klopt: voor mensen die méér dan 18x gebruik maken van het buitenbad betekent dit inderdaad een 
kostenstijging.

Vraag 4.
Is het u bekend dat veel andere Sportfondsenbaden nog wel abonnementen hebben, om het regelmatig 
zwemmen aantrekkelijker te maken?
Antwoord
Dit was ons niet bekend, maar Sportfondsen bevestigt dat dit het geval is.
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Vraag 5.
Bent u het met de ChristenUnie eens dat sporten en bewegen, voor jongeren maar zeker ook voor ouderen, 
betaalbaar moet zijn?
Antwoord
Het college is het met u eens dat sport en bewegen voor al onze inwoners toegankelijk moet zijn. Daarom 
neemt de gemeente Lansingerland sinds augustus 2022 deel in het Volwassenfonds Sport en Cultuur. 
Inwoners met een smalle beurs kunnen een beroep doen op een bijdrage uit het fonds om hun sport- en 
cultuurdeelname te bekostigen.

Vraag 6.
Heeft u invloed op het veranderde beleid van de Windas, en wilt u die invloed ook aanwenden om deze 
wijziging ongedaan te maken?
Antwoord
Sportfondsen Lansingerland exploiteert zwembad De Windas risicodragend op basis van een exploitatie- 
overeenkomst tussen de gemeente en Sportfondsen. In deze overeenkomst zijn kaders opgenomen voor de 
prijsontwikkeling van zwemkaartjes. De verhoging van de prijs van een ‘los’ kaartje past binnen deze 
kaders. Over het al dan niet aanbieden van abonnementen zijn geen contractuele afspraken vastgelegd, dit 
is een zaak van Sportfondsen Lansingerland.

De reden dat Sportfondsen geen abonnementen meer aanbiedt voor het buitenbad heeft te maken met de 
beheersbaarheid van drukte en overlast in het buitenbad.

Wij verwachten dat wij met deze brief antwoord hebben gegeven op uw raadsvragen.

Met een vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders van Lansingerland

Mickel Beckers 
Gemeentesecretaris

drs. Pieter van de Stadt 
Burgemeester
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